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La CUP ha elaborat un dossier informatiu amb el qual reclama que s'estudi�n tra�ats alternatius al que proposa

la Generalitat per a la variant de Bescan�, ja que consideren que amb la proposta actual no se solucionen les

principals problem�tiques que afecten aquesta carretera.

Segons la formaci� pol�tica, el fet que l'actual projecte no pugui ser una realitat f ins d'aqu� a uns anys tamb� li

resta ef ic�cia, ja que recorden que el problema de seguretat �s actual. En aquest sentit, remarquen que s'han de

trobar altres solucions "amb la m�xima celeritat possible".

Per a la CUP, el projecte actual no intenta atacar cap de les principals problem�tiques de la via i la seva �nica

utilitat seria la de desviar el tr�nsit del centre de Bescan�. En aquest sentit, af irmen que d'una banda �s positiu

perqu� bona par t del tr�nsit deixaria de passar per un dels revolts m�s perillosos de tota la carretera, per� que

aix� no evitar� que els ve�ns de Vilanna, Bescan� o Mont full� hi hagin de seguir passant. A m�s, asseguren des

de la CUP, a aquesta circumst�ncia s'afegiria una reducci� del manteniment de la via, associada a la baixada del

tr�nsit que provocar� la variant.

Impacte sobre el Ter

D'altra banda, el dossier elaborat per la CUP tamb� destaca l'impacte que tindria aquesta infraestructura sobre

el tram del riu Ter que passa per aquesta zona. El document remarca que bona par t del tra�at transcorreria

sobre el riu o la seva llera, amb la construcci� de dos grans viaductes de 800 i 500 metres, i que aix� "causaria

un gran impacte visual transformant completament el paisatge de la zona, compor taria l'enderrocament de

diversos habitatges i alteraria greument els h�bitats de les esp�cies protegides de la zona".

La formaci� exposa tamb�, com ja han fet diverses entitats, que la Generalitat no ha tingut en compte

l'alternativa 0, la de fer millores sobre el tra�at existent. A m�s, af irmen que tampoc s'ha tingut en compte

l'Informe d'Abast i del Pla Territorial Parcial de les Comarques Gironines que estipula com a priorit�ria la

connexi� d'aquesta via amb la C-65 per minimitzar la fragmentaci� del territori.

Entre d'altres coses, la CUP acaba destacant tamb� que s'hauria d'evitar confrontar els diferents

posicionaments existents i buscar solucions "compar tides".
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